
  

 

                                                                                                                                     

   

   

 

Verksamhetsberättelse Timrå Brukshundklubb - 

verksamhetsåret 2016  
 
Styrelsen har under året bestått av: 

 
Ordförande: Ulle Liukkonen 
Vice Ordförande: Helene Eliasson 
Sekreterare: Karin Arkmo Larsson 
Kassör:  Håkan Eriksson 
Ledamöter: Isabel Skogström 
 Jens Berglund 
 Anki Pettersson 
 Anna Holter 
 Thomas Fahlén 
Suppleanter: Meta Carlsson 
 Tina Eriksson 

 
Verksamheten har rullat på och ökat en del i omfattning efter flytten året innan. Våra arrangemang har 
som vanligt varit välplanerade, välutförda och välbesökta. Likt tidigare år har vi arrangerat Lydnads- 
och Bruksprov, Utställning, Agilitytävlingar, Rallylydnadstävlingar och flertalet BPH, MH samt MT. Vi 
har också ordnat träningstillfällen av olika slag och kurser.  
 
Styrelsen har under året haft 10 st. protokollförda styrelsemöten och hållit 4 st. medlemsmöten. 
Antalet medlemmar har under året uppgått som mest till ca 270 medlemmar. 
 
Arbetet med ”Timrå BHK i framtiden” har fortsatt under året och vi har anmält oss till SBK:s projekt 
Utvecklingsklubb. I inledningen i sin information om utvecklingsklubbar skriver SBK på sin hemsida: 
 
”Med utvecklingsklubb menar vi klubbar som bestämt sig för att utvecklas, mot målet fler och nöjdare 
medlemmar och att i det arbetet samarbeta med utvecklingsprojektet. Det kan gälla både större och 
mindre utvecklingsarbeten.” 
 
Anna Holter är vår kontaktperson mot SBK, har du funderingar på vad vi gjort under året är du 
välkommen att kontakta henne. 
 
Ekonomi 
Resultat och omsättning 
Klubben har haft en omsättning (intäkter) på 744 000 kr, vilket är rekord och 236 000 kr mer än 2015. 
Omsättningen blev också 166 000 kr högre än budgeterat. De främsta orsakerna till intäktsökningen 
är deltagaravgifter (53 tkr), extra bidrag från kommunen (50 tkr), sponsorintäkter agilityhinder (35 tkr) 
och ökade bidrag från Studiefrämjandet (18 tkr). 
Resultatet blev en vinst på 11 000 kr vilket är lägre än det budgeterade resultatet på 27 000 tkr. 
Kostnader som föranleds av flytten har varit höga. Utbildningskostnaderna (instruktörsutbildningar m 
m) har varit ca 27 000 kr högre än beräknat. 
 
Balansräkning 
Tillgångar: 
Fastigheten som inköptes förra året värderas till 70 000 kr. Anläggningstillgångar (byggnader, 
markanläggningar och inventarier) värderas till 282 000 kr efter årets avskrivningar på 31 000 kr. 
Genom investeringarna i samband med flytten kommer de årliga avskrivningskostnaderna uppgå till 
25-30 000 kr. 
Lagervärdet har minskat med ca 14 000 kr främst beroende på nedskrivning av värdet på profilkläder 
och böcker. Våra tillgångar i kassa och bank har ökat med 52 000 kr och uppgick vid årets slut till ca 
161 000 kr. 
 
Skulder: 
Klubbens skulder till medlemmarna har minskat med ca 7 500 kr och uppgick vid årets slut till nästan 
82 000 kr. 
 



  

 

                                                                                                                                     

   

   

 

Utskott & arbetsgrupper 
2016 var första året med den nya organisationen där vi bytte ut sektorer och kommittéer till utskott och 
arbetsgrupper. Vi har 5 utskott och under dessa ett varierat antal arbetsgrupper beroende på 
verksamheten. Under verksamhetsåret har det sett ut enligt följande, presenterat med respektive 
ansvarig. 
 
Avel & hälsa, Meta Carlsson: 
Utställning Karin Engblom 
MH/MT Heléne Eliasson 
BPH Anna Holter 
 
Prov & tävling, Jens Berglund: 
Bruks o lydnad Gunilla Sjölund 
Agility Lotta Malm 
Rallylydnad Eva Eriksson 
Nose Work Barbro Edstrand 
Drag vakant 
 
Hundägarutbildningen, Heléne Eliasson: 
 Barbro Edstrand 
 Karin Arkmo Larsson 
 Ulle Liukkonen 
 Maud Fahlman 
 
Samhällsnytta, Thomas Fahlén 
Patrullhund Linda Wiklander/Maria Fahlén 
Räddningshund Anna Holter 
 
Organisation, Anna Holter 
Kök Kent Strandberg 
Stuga o mark Ulle Liukkonen/Peter Nyberg 
IT, Info o sponsor Vakant 
      * Webmaster Karin Arkmo Larsson 
      * Nyhetsbrev Karin Arkmo Larsson/Heléne Eliasson 
      * Sponsor Solveig Eriksson 
 
 
Mål föregående verksamhetsår: 

1. Ökad öppenhet och transparens 
2. Frisk och sund organisation 
3. Öka antalet medlemmar 
4. Tillhandahålla hundar för samhällsnyttiga tjänster 
5. Vara en aktiv organisation som sprider kunskap om hund 
6. Öka attraktionskraften för prov- och tävling 
7. Ekonomi i balans med en stabil likviditet 

 
Styrelsen sammanfattar uppsatta mål: 
Styrelsen finner att målen vi satte upp för 2016 har i vart fall påbörjats (nr 1-3) och även utförts genom 
kursverksamhet, tävlingar, prov samt andra aktiviteter vi arrangerat (4-7). 
Till detta verksamhetsår föreslår styrelsen att vi fortsätter att jobba mot samma mål, som är helt enligt 
Svenska Brukshundklubbens uppsatta mål. 
 
Förslag på Mål för kommande verksamhetsår: 

1. Ökad öppenhet och transparens 
2. Frisk och sund organisation 
3. Öka antalet medlemmar 
4. Tillhandahålla hundar för samhällsnyttiga tjänster 
5. Vara en aktiv organisation som sprider kunskap om hund 
6. Öka attraktionskraften för prov- och tävling 
7. Ekonomi i balans med en stabil likviditet 



  

 

                                                                                                                                     

   

   

 

Uppdrag föregående verksamhetsår: 

1. Göra färdigt det som återstår på Deltat; stugan, mark, belysning 
2.  Implementera och fortsätta jobba i den nya organisationsstrukturen med ”utskott och 

arbetsgrupper” 
3.  Utbilda fler funktionärer såsom instruktörer, tävlingsledare, tävlingssekreterare, figuranter mm 
4.  Hålla hög klass på våra tävlingar och prov 
5.  Öka aktiviteten och delaktigheten på klubben 
6.  Få fler aktiva medlemmar 
7.  Få fler ekipage som startar på tävlingar 
8.  Hålla hög klass på våra kurser 

 
Styrelsen sammanfattar uppsatta uppdrag: 
Det mesta är klart när det gäller stuga, mark och belysning. Det som återstår återfinns i 
arbetsgruppens uppdrag för det nya verksamhetsåret. Den nya organisationsstrukturen är införd och 
utbildning har påbörjats av bl.a. ett antal nya instruktörer. 
Då vi för det mesta har många anmälningar till tävlingar, tester och prov och då samma ekipage 
återkommer till oss hoppas vi att vi håller hög klass på våra arrangemang. 
Ökning av aktiviteten och delaktigheten är svår att mäta, men vi hoppas att den ökat något. 
Att få fler aktiva medlemmar är ju tyvärr inte så lätt, men eftersom vi fått in några nya medlemmar i 
verksamheten och de flesta ”gamla” är kvar kan vi konstatera att de aktiva medlemmarna inte minskat 
i alla fall. 
Då vi har stor efterfrågan på våra kurser och får positiv feedback på dem antar vi att vi har hög klass 
på våra kurser. 
 
Förslag på Uppdrag för kommande verksamhetsår: 

1. Göra färdigt det som återstår på Deltat, stugan, mark, belysning 
2. Utbilda fler funktionärer såsom instruktörer, tävlingsledare, tävlingssekreterare, figuranter mm 
3. Hålla hög klass på våra tävlingar och prov 
4. Öka aktiviteten och delaktigheten på klubben 
5. Få fler aktiva medlemmar 
6. Få fler ekipage som startar på tävlingar 
7. Hålla hög klass på våra kurser 

 
En preliminär Verksamhetsplan kommer att tas fram för 2017, den kommer att kompletteras när den 
nya styrelsen träffar alla utskott och arbetsgrupper efter årsmötet. Verksamhetsplanen kommer att 
presenteras på kommande medlemsmöte i slutet av mars. 
 
Slutord 
Vi i styrelsen vill rikta ett stort tack till alla medlemmar som under året på något sätt bidragit med 
ideellt arbete å klubbens vägnar. Många medlemmar har dessutom lagt ner åtskilliga timmar för att få 
allt klart på Deltat. 
 
Allas engagemang är ovärderligt för klubbens verksamhet. Tack vare Er har också alla arrangemang, 
litet som stort, slutat mycket lyckat med glada och nöjda deltagare och styrelsen har kunnat leda 
klubben på ett, förhoppningsvis, bra sätt. Nu sätter vi tänderna i nästa verksamhetsår och hoppas att 
det blir om möjligt ännu bättre än det föregående! 
 
På följande sidor följer Verksamhetsberättelser från våra Utskott och arbetsgrupper: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

 

                                                                                                                                     

   

   

 

Avel & hälsa 

En viktig del i Avel o Hälsas arbete är att beskriva hundar såväl mentalt som exteriört samt 
tillhandahålla utbildning för att kunna ge verktyg till uppfödare och hundägare att kunna utveckla sin 
avel av hund på ett tillfredsställande sätt, såväl fysiskt som psykiskt, samt ge den enskilda 
hundägaren en bredare kunskap om sin hund. 
 
Utställning: Årets utställning lockade 120 hundar till den officiella delen och 72 stycken till den 
inofficiella delen. Som tidigare år bedöms alla brukshundsraser officiellt och övriga raser inofficiellt. 
Den ena domaren för de officiella hundarna var Mr. Dermot Timmins från Irland, även Yvonne Brink 
och Margaretha Carlsson dömde officiella hundar.  Utställningen var ett samarrangemang med 
Sundsvalls BK. 
Till den inofficiella delen hade vi anlitat Maria Hellström som domare. 
  
Årets utställning genomfördes hemma på klubben och det var premiär på den marken, trots få i 
arrangörsstaben så klarar vi av att genomföra ett mycket kvalitativt arrangemang. Tack till de personer 
som hjälpte till att genomföra arrangemanget. Under 2017 ser vi framemot att fler hjälper till. 
Vill även passa på att rikta ett stort tack till Solveig Eriksson som i år igen på ett mycket uppskattat 
sätt tog hand om våra gäster och satt Timrå på världskartan. /Karin Engblom 
  
BPH: Timrå BHK har ytterligare ett år fått vara arrangör för en av banorna i Sverige. 
2 stycken beskrivare och 3 stycken testledare samt ett antal BPH figuranter finns att tillgå. BPH 
figuranter har uppdaterats under året. 
  
14 tillfällen med 72 deltagande hundar har arrangerats under året, ungefär samma antal hundar och 
lika många tillfällen som året innan. Något tillfälle har ställts in pga. få anmälda hundar. Under året har 
även en central testledarkonferens arrangerats av SKK där Anna-Maria Svedberg och Veronica Von 
Ahn deltog. 
Som vanligt ett särskilt tack till Anna Holter som administrerar det mesta. /Margaretha Carlsson o 
Anna Holter 
 
MH/MT: Under året har vi arrangerat 6 st. mentalbeskrivningar (MH) för totalt 30 hundar och 2 st. 
mentaltester (MT) för totalt 16 hundar. Några medlemmar har blivit introducerade i ”nya MT´t” som 
dessvärre inte SKK godkände som ett officiellt prov detta år. Margaretha Carlsson har haft en 
Testledarutbildning där vi hade deltagare från flera klubbar i distriktet. Mentalbanan fungerar utmärkt 
men några ändringar har gjorts under året. Ett planerat MH ställdes in då det bara var ett anmält 
ekipage, vilken flyttades till ett av de andra tillfällen. /Helene Eliasson 
 
Vi vill rikta ett stort tack till alla medlemmar som jobbar i utskottet och som ställer upp i ur och skur. 
Medlemma som bemöter hundägare på ett mycket positivt sätt som gör att de känner sig väl mottagna 
och omhändertagna och förhoppningsvis sprider de vidare att Timrå BHK är duktiga vid sina 
arrangemang, både på utställning, BPH och MH/MT. Med så stor verksamhet som Utställning, BPH 
och MH/MT har hos oss skulle inget fungerar utan allas medverkan oavsett om man är medlem i 
klubben eller inte, alla insatser är viktiga vare sig man jobbar flera eller få gånger per säsong. 
 
Till köket ges som vanligt en stor eloge! 
 
De flesta uppsatta målen för 2016 har genomförts, det med god marginal och önskat antal deltagare 
samt god ekonomi. De som inte genomförts finns kvar som verksamhetsmål till detta år. 
 
Verksamhetsmål för Avel och Hälsa 2017: 

- Arrangera officiell och inofficiell utställning samt exteriörbeskrivning 
- Arrangera BPH, i Klass Arena vintertid och på klubben övrig tid 
- Uppdatering av alla figuranter inför verksamheten 2017 
- Uppdatera och nyutbilda BPH och Mentalfiguranter 
- Planeringsmöte av verksamheten 2017 
- Arrangera MH och MT 
- Bygga om mentalbanan något så det inte ”krockar” med annan verksamhet 
- Uppdatera mentalbanan för ”MT 2017” 
- Medverka på temakvällar och i kurser för att informera om mentalitet och på så sätt kunna få 

fler hundägare som anmäler till all mentalverksamhet i klubben 
 



  

 

                                                                                                                                     

   

   

 

Prov & tävling 

Bruks och lydnad: Tävlingssektorn är tacksam att vi kommit igång och kan arrangera våra tävlingar 
vid vår klubbstuga igen, när flytten nu är klar. Passar även i år på att tacka Peter Nyberg för hans 
enorma insats att sköta våra gräsytor, tusen tack du är guld värd. 

• I våras hade vi välbesökta tävlingsträningar, men i höstas blev det färre deltagare, när intresset 
svalnade beslutande vi att inte ordna fler, verkar som intresset är större på våren. 

• Har haft två tävlingsträningar appell klass som var omtyckta. 
• Arrangerat flera temakvällar i bruksgrenarna under våren. 
• Vi har haft 5 officiella lydnadsklasstävlingar, samt 2 officiella brukstävlingar i lkl, hkl, ekl sök samt lkl 

spår. Dubbeltävlingen den 29/10 vart succé, 84 anmälda den dagen. En toppendag där tom 
vädergudarna var med oss. 

• Något klubbmästerskap i lydnadsklass och bruks har vi inte haft under 2016, hoppas vi skall återuppta 
dessa någon gång i framtiden. 

• Timrå Brukshundklubbs tävlingsekipage har haft stora framgångar under 2016 i bruksprov samt 
lydnadstävlingar, grattis alla! 

• Linda Vågberg med hunden Bez-Ami´s Life On The Run blev DM mästare i Spårhundsgruppen. 
• På årets SM för Brukshundar i Göteborg deltog även i år Team Poker med Lilian och Göran Näslund, 

med fint resultat. 
• Vi har inte utbildat några nya funktionärer under 2016, men under 2017 finns planer för både 

tävlingssekreterare och tävlingsledare. /Gunilla Sjölund 
 
Verksamhetsmål för Bruks och Lydnad 2017 

- Ha hög klass på våra Lydnadstävlingar och Bruksprov. 
- Tävlingskommittén består av tävlingssekreterarna, tävlingsledarna, våra domare, aktiva samt 

kommande tävlande i bruksprov samt lydnadsklasserna. 
- Motivera medlemmar att intressera sig för bruks och lydnadsklasstävlingar. Kanske samarbeta 

mer med utbildningen och deras tävlingsinriktade kurser för att nå fler aktivt tävlande och 
funktionärer. 

- Bilda en grupp (timråbhkbruksgrupp) som under 2017 har som mål att tävla i någon av 
bruksgrenarna spår, sök, rapport, för att träffas en gång i veckan och motivera och hjälpa 
varandra, med tillgång av appellplanen en kväll i veckan. Tanken fanns också 2016 men vi 
lyckades inte ta tag i detta. 

- Samarbetet med någon eller några grannklubbar för att vidga intresset för lydnadsklasstävlingar 
och bruksprov. 

- Kanske samarbeta med tävlingsträningar för våra tävlingsekipage 
- Informera om de nya lydnadsklass och bruksprovsreglerna tillsammans med utbildningen. 
- Erbjuda kurser med externa instruktörer bruks samt lydnadsklass tillsammans med 

utbildningen. 
- Utbilda fler som kan hjälpa till på våra kommande spårtävlingar, gps mm 
- Förbättra kontakten med markägarna samt jaktledarna. 

 
Agility: Så var ännu ett år till ända, ett mycket bra år! Många roliga arrangemang har vi genomfört 
tillsammans, och just tillsammans får man nog säga är vårt ledord, alla ställer verkligen upp så mycket 
de bara kan och orkar. En stor eloge till våra härliga medlemmar 
För de lite mer rutinerade ekipagen så har tre kurser anordnats med externa instruktörer, Anna-Karin 
Andersson, Hanna Wennersten samt Rauno Virta, alla tre mycket omtyckta och inspirerande. Fyra 
träningstävlingar har också hunnits med. 

11-12 juni var det dags för vår klass 3+lag tävling som vart lyckade tävlingarna med nöjda deltagare. 
Domare var Rauno Virta, Tina Karlsson, Kjell Pettersson & Yvonne Ahlin. Nästa tävling gick av stapeln 
24-25 september, nu klass 1 och 2 på hemmaplan. Även denna tävling fick mycket beröm för 
arrangemanget. Domare var Yvonne Ahlin samt Kjell Pettersson. 

Under båda tävlingarna la alla funktionärer ned ett jättejobb så att allt skulle flyta på snabbt samt att 
alla skulle få ett proffsigt och vänligt bemötande, vilket vi också lyckades med. 

11 december anordnade vi klubbmästerskap i Klass arena, ca 30 startande, gott fika, bra banor och 
trevliga människor och hundar gjorde dagen minnesvärd. Vi har haft många av klubbens ekipage som 
visat framfötterna på tävlingsbanorna runt om i landet i år, de har tävlat på banor från södra Sverige till 
Skellefteå i norr. 



  

 

                                                                                                                                     

   

   

 

Vinterträningarna startade 16 november och hålls varje onsdag hela vintern i Klass arena. /Lotta Malm

Verksamhetsmål för Agilityn 2017 
- Ha som övergripande mål att fortsätta utbilda nya och rutinerade agilityekipage 
- Främja en god gemenskap 
- Jobba för att stärka klubbens ekonomi. 
- 3 kurser med externa instruktörer, 25-26 januari Anna-Karin Andersson, 20-21 maj 

Hanna Wennerström samt en till där vi håller på att jobba med namn ju nu. 
- Utbildningsdag för nybörjarekipage. 
- 2 nya tävlingsledare kommer att blir klara och examineras under året. 
- En fyra dagars officiell tävling, 25-28 maj, Klass I-III+lag 
- 2 inofficiella tävlingar i Klass arena under våren. 
- 4 träningstävlingar som lockar nya ekipage ut på tävlingsbanorna. 
- Stötta våra nya ekipage så att de kommer ut och tävlar. 

 
Rallylydnad  
Under verksamhetsåret 2016 har rallylydnad anordnat två rallylydnadstävlingar. En i maj och 
en i augusti. Tävlingarna pågick vid båda tillfällena i två dagar och innehöll starter i samtliga 
fyra klasser. Alla funktionärer gjorde ett kanonjobb under tävlingarna vilket genererade idel 
beröm från både tävlande och domare. Vi fick beröm för väl arrangerade tävlingar och 
klubben i stort för trevligt bemötande och ett fantastiskt kök. 
 
I samband med vårens tävling arrangerade vi också en kurs med inriktning mot 
fortsättnings/avancerade ekipage. Kursledare var Diana Huuki från Uppsala som även var 
domare under helgen. 
 
Under hösten har Josefin Bergkvist utbildats till rallylydnadsskrivare. 
 
Vi har under året arrangerat några träningskvällar där vi bjudit in ekipage från närliggande 
klubbar. I samband med en sådan kväll var Carina Norberg, Härnösands BHK, inbjuden att 
berätta om nya regler och skyltar som gäller från 1/1 2017. /Eva Eriksson 
 
Verksamhetsmål för Rallylydnad 2017 

- Arrangera två tävlingar, den 4/6 och den 9/9. 
- Utbilda fler funktionärer och instruktörer. 
- Arrangera en endagarskurs i samband med vårens tävling. 

 

Specialsök/NoseWork 
Årets aktiviteter startade med en träningsdag den 27 februari där alla som inte gjort ett 
godkänt doftprov var välkomna att delta. Intresset var stort och vi hade många deltagare, 
både från den egna klubben och från närliggande klubbar. Det var ett uppskattat och lyckat 
arrangemang, och vi vill återigen rikta ett stort tack till de funktionärer som ställde upp och 
hjälpte till. 
 
Alla som gått kurs hos oss har sedan under årets gång fått inbjudan till att delta vid 
träningstillfällen på de mest skiftande platser. Vi har varit på lekplatser, vid ödebyggnader, 
ute i naturen, varit vid skräpupplag, sökt på fordon av olika slag, varit hemma hos 
kursdeltagare och dessutom haft förmånen att vid flera tillfällen få träna i en verkstad.  
Uppslutningen har varit god, och det är roligt att se hur både förare och hundar har 
utvecklats. Några medlemmar som gått kurs under året har tävlat under sommaren med 
jättefina resultat 
 
Intresset för speciellt NoseWork har varit, och är, stort och det är glädjande eftersom det är 
en aktivitet där hunden verkligen får använda sitt allra främsta sinne och där aktiviteterna 
sker helt på hundens villkor. /Barbro Edstrand 
 
Verksamhetsmål Specialsök/Nose Work2017 

- Fortsatt bjuda in tidigare kursdeltagare till träningstillfällen 
- Arrangera minst ett träningstillfälle där medlemmar från andra klubbar bjuds in. 

 



  

 

                                                                                                                                     

   

   

  

Drag: Då vi ej haft någon ansvarig i sektorn under året har vi inte haft någon verksamhet 
 
Verksamhetsmål för Draghundssektorn 2017: 
Kvarstår tills ny ansvarig utses 

Hundägarutbildningen 

I detta utskott finns idag, sedan omorganisationen, flera instruktörer engagerade. Vi har haft 
två möten under året och håller för fullt på att styra upp all utbildning i klubben, med allt vad 
det innebär, den största delen i vår verksamhet riktar sig till hundägare som kommer till oss 
för att gå kurs med sin hund. 
 

Vi har under året kunnat erbjuda både gamla och nya medlemmar flertalet kurser. Vi har 
haft valp- och allmänlydnadskurser, tävlingslydnadskurser, både nybörjar- och fortsättnings- 
och tävlingskurser i agility, en rallylydnadskurs kurs samt flera Nosework kurser, vilket blivit 
otroligt populärt. 
 

Att de som vill gå kurs hos oss kan anmäla sig direkt på hemsidan digitalt, har visat sig vara 
oerhört lättsamt och lätthanterligt och underlättar mycket. Vi hoppas att vi även ska kunna 
ta emot anmälningar till agilitykurser på samma sätt 2017. 
 

Ulle Liukkonen är idag färdig SBK lärare och hade under våren en s.k. ”Grundmodul” med 8 
deltagare, grundmodulen är idag ett krav att först gå om man ska bli instruktör, spelar ingen 
roll vilken gren man vill bli instruktör i. 
 

Under året har flera medlemmar startat instruktörsutbildningar av olika slag, Eva Eriksson 
har påbörjat utbildningen för att bli Rallylydnadsinstruktör, Isabel Skogström är precis klar 
med sin Specialsök/Noseworkinstruktör utbildning och Barbro Edstrand blev klar med 
samma utbildning som instruktör i början av året. Josefin Bergquist, Maria Fahlén och Olle 
Westberg har påbörjat utbildning till Allmänlydnadsinstruktörer i början av december. 
Agilityn förstärker även sin instruktörsstab med Evelyn Edblad och Jessica Nilsson som 
under hösten har påbörjat en utbildning för att bli Agilityinstruktörer. 
 

Tyvärr har vi inte haft några brukskurser (sök, spår, rapport) under året som var tänkt, vi 
jobbar vidare här och hoppas att de blir av kommande säsong. 
 

Vi har tillsammans med Studiefrämjandet under senhösten påbörjat framtagandet av en 
digital kursutvärdering, där de som går kurs hos oss ska kunna tycka till om vår klubb, våra 
instruktörer och kursen mm. Den skall tas i bruk från och med vårens kurser och kommer 
mailas ut till alla som deltagit i en kurs då den är avslutad. 
 
Ett stort tack till alla instruktörer som erbjuder våra nya och gamla medlemmar sina 
erfarenheter och kunskaper då de håller kurs och att ni alla har ett trevligt bemötande mot 
våra nya medlemmar, ni är ju oftast den första kontakten de har med klubben.   
/Helene Eliasson, Ulle Liukkonen, Karin Arkmo Larsson, Barbro Edstrand o Maud Fahlman 
 
Verksamhetsmål för Hundägarutbildningssektorn 2017: 

- Hålla fortsatt hög klass på våra kurser 
- Fortbildning för våra instruktörer, bl.a. en förkortad ”Grundmodul” för alla instruktörer 

som inte gått den 
- Alla instruktörer som har kurs på vår klubb ska ha gått ”Grundmodulen” för att få ha 

kurs på vår klubb 
- Starta minst lika många kurser som föregående år 
- Jobba aktivt för att få igång både spår, sök samt rapportkurser samt 

brukslydnadskurser 
- Löpande uppdatera våra kursplaner samt vissa delar i utbildningen och löpande titta 

över vår kurslitteratur 
- Börja använda den digitala kursutvärderingen med hjälp av Studiefrämjandet 
- Fortsätta samarbeta med Studiefrämjandet 
- Få information till våra kursare från övriga verksamheter i klubben med hjälp av Avel 

o Hälsa samt Prov o Tävling 



  

 

                                                                                                                                     

   

   

  

Samhällsnytta 

Räddning: Ingen verksamhet under 2016. Under 2017 kommer det att hållas en 
sjöräddningskurs där räddningshundar kan delta för kompetensutveckling. 
 
Patrull: I April var det en SÖF med specialinriktning hund som Linda Wiklander med Orka 
och Anna-Karin Nordin med Bobby var med på. 
I juni var det övning med Ångermanlandsbataljonen i Umeå som Linda Wiklander/Orka och 
Maria Fahlén/Enya var med på. Maria Fahlén och Enya var i juli på utbildning på 
Hundtjänstskolan i Marma.  
Anna-Karin Nordin/Bobby var på övning i september med Medelpadsbataljonen. 
 
Verksamhetsmål för Patrullhund 2017: 

- Delta på övning med respektive bataljon för hundförarna. 

Organisation 

Kök: har varit bemannat och vi har serverat lunch och fika då vi haft aktiviteter och 
arrangemang under året. Tillströmningen av besökare har varit god. Grillade hamburgare 
och kolbullar har varit uppskattade inslag i det ätbara. 

Stort TACK till alla som hjälpt till att fixa både i och med köket under året. /Kent Strandberg 
 
Verksamhetsmål Kök 2017: 

- Iordningställande av grillplats framför stugan 
- Fler engagerade som delar på ansvaret (i form av en kökskommitté) 
- Fortsätta erbjuda bra förplägnad till besökare, tävlande och funktionärer 

 
Stuga och mark: Det börjar bli ordning och reda på vårt nya område, gräsmattan var riktigt 
fin i slutet av säsongen och kan bara bli bättre till sommaren, då den grott till sig ännu mer, 
bara inte den kalla, snölösa vintern förstört den. 

Inomhus är renoveringarna färdiga. Ytterligare en utbildningslokal har iordningställts i det 
som tidigare var sekris. Våra tävlingsfunktionärer har fått en ny arbetsplats. 

Utvändigt har vi påbörjat med belysningen och en utökning av parkeringsplatser efter vägen 
och längs infarten är också på G. Arbetet med att anlägga en grusplan har påbörjats. 

Större delen av fasaden på stugan har målats och en altan är byggd./Peter Nyberg och Ulle 
Liukkonen 
 
Verksamhetsmål för stuga/mark 2017: 

- Färdigställa det som återstår med grusplan och parkeringar. 
- Att belysningen färdigställs 
- Måla färdigt stugan utvändigt 
- Bygga handikapramp upp till altanen 
- Fixa marken närmast stugan och få bortjordhögar som ligger kvar sedan 

iordningställandet 
- Se över avloppet och problemen som uppstår ibland 
- Hålla tränings-/tävlingsplan och mentalbana nyklippt under hela säsongen 
- Titta på en lösning med staket/häck eller likande mellan Agilityplan och Appellplan 
- Få till ett fungerande system för städningen av vår fina klubbstuga. 

 
IT, Info och Sponsor: Arbetsgruppen har inte haft någon ansvarig under 2016. 
 
Webmaster & nyhetsbrev: Som webmaster har jag ansvarat för att uppdatera hemsidan 
när jag fått indikation på att något är på gång eller inplanerat. Tanken att utöka antalet 
nyhetsbrev under året har vi inte rott iland. 
För att hemsidan och nyhetsbrevet ska hållas aktuellt är det viktigt att alla som är ansvarig 
för en verksamhetsgren eller något speciellt arrangemang kontaktar webmaster när något 



  

 

                                                                                                                                     

   

   

  

ska ändras, läggas till eller informeras om. Ta för vana att titta på "er" sida med jämna 
mellanrum så att den är aktuell. Hemsidan är ”nr 1” för information ut till medlemmar och 
andra intresserade. 
Jag vill också uppmana de medlemmar som tävlar för klubben att skicka in nya resultat till 
"Våra ekipage" som finns på hemsidan, liksom att meddela om något ska ändras eller ta bort 
på redan befintliga uppgifter.  
  
Jag tar tacksamt emot både ris och ros om hemsidan, får man inget veta kan man inget 
ändra. /Karin Arkmo Larsson 
  
Verksamhetsmål för IT, Info och sponsor 2017: 

- Fortsätta hålla hemsidan uppdaterad så den är ”dagsaktuell” 
- Skicka ut det digitala nyhetsbrevet ungefär 1 gång/kvartal 
- Publicera klubbens förenings sida på FB och avveckla den nuvarande 
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